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Tartu abilinnapea 

 

ARUPÄRIMINE 

 

Austatud abilinnapea 

Tartu linna juhtiv koalitsioon on oma ühises valitsemise leppes sõnastanud selgelt läbipaistva 

juhtimise. Läbipaistev juhtimine eeldab ka seadustele vastavat juhtimist, mis ei tohiks jätta 

kahtepidi tõlgendamise võimalust. Volinikuna tekitab mulle aga küllaldaselt küsimusi Teie 

vastutusvaldkonda jääv linnaplaneerimine ja ruumiloome. Pean silmas olukorda, kus mulle 

teadaolevalt on mitmete planeeringute ja linnaga seotud uuringute koostajaks volikogu liikme ja 

SDE esindaja Mart Hiobiga seotud ettevõtted.  

Olukorra muudab minu arvates eriti problemaatiliseks olukord, kus Mart Hiob juhib volikogu 

keskkonnakomisjoni, mis on mitmete planeeringute ja ruumiloome uuringute juhtivkomisjon. 

Olen tähele pannud, et keskkonnakomisjoni eesimees on juba olnud sunnitud end taandama 

mõnede punktide menetlemisel. Minu hinnangul on tegemist siinkohal selge rollikonfliktiga. 

Arutamist ja selgitamist vajab aga see, kas tegemist võib olla ka huvide konfliktiga. Seoses sellega 

küsin: 

1) Kui palju on neid linnaga seotud uuringuid, viimase 5 aasta jooksul (st periood 2019-2024), 

mille koostajaks on Mart Hiobiga seotud ettevõtted? 

a. Milliste menetluste tulemusel sellised uuringud telliti? 

b. Palun nimetage need uuringud. 

2) Kui palju on viimase 5 aasta jooksul (st periood 2019-2024) kehtestatud või veel 

menetluses olevaid planeeringuid, kus linna tellimusel on planeeringute teostajaks Mart 

Hiobiga seotud ettevõtted? 

a. Milliste menetluste tulemusel sellised planeeringud telliti? 

b. Palun nimetage need planeeringud. 



3) Kui palju on viimase 5 aasta jooksul (st periood 2019-2024) neid mõne eraõigusliku 

arendaja tellimusel teostatud planeeringuid Tartu linnas, kus tööde teostajaks on Mart 

Hiobiga seotud ettevõtted? 

4) Kuidas ning milliste võtetega on nimetatud planeeringute koostamisel ja uuringute 

tellimisel maandatud minu poolt nimetatud rollikonfliktidest tekkida võivad huvide 

konfliktid?  

5) Kuidas on tagatud seadusest tulenevate toimingupiirangute jälgimine? 

6) Kas Te saate kinnitada, et Mart Hiobiga seotud küsimustes on alati olemas rollide selgus? 

 

Austusega 

Silver Kuusik 


